
Protokoll 

fört vid Gävleborgs Bygdegårdsdistrikts 
Årsstämma 2024 

Datum: 2024-04-13 kl. 10:00 
Plats: Dönjegården, Röste Bygdegårdsförening 
Närvarande: Se separat närvarolista, bilaga 1 

 

1) Stämmans öppnande 
Föreningens ordförande, Ingemar Sandehult, hälsade alla välkomna och förklarade 
stämman öppnad. 
 

2) Val av mötesordförande och sekreterare 

Beslut: Till mötesordförande valdes Ingemar Sandehult, och till mötessekreterare valdes 
Marie Sandehult. 

3) Val av två personer att jämte ordföranden justera stämmans protokoll 
Beslut: Till justerare valdes Ingrid Tunong och Hans Nyberg. 
 

4) Val av två rösträknare 
Beslut: Stämman beslutade att vid ev. rösträkning träder de två redan valda justerarna in 
som rösträknare. 
 

5) Fastställande av föredragningslistan 
Beslut: Utskickad föreslagen föredragningslista godkändes med följande justeringar; 
Punkt 18a utgår 
Under punkt 23 behandlas Tidernas Eldsjäl, Två silvernålar samt ombud på förbundets 
stämma 1-2 juni. 
 

6) Fastställande av röstlängd  
Beslut: Röstlängden fastställdes till 5 ledamöter i styrelsen samt 20 ombud, dvs 25 
röstberättigade i alla frågor utom frågan om ansvarsfrihet där endast 20 ombud har 
rösträtt. Dessutom deltog 4 gäster med yttrande- och förslagsrätt samt 3 externa gäster. 
Totalt antal deltagande 32 stycken. (bilaga 1) 
 

7) Godkännande av kallelsen 
Beslut: Stämman godkände kallelsen som gick ut i form av inbjudan till samtliga 
föreningar den 9 februari och sedan personlig kallelse till de anmälda, den 30 mars. 
 

8) Distriktsstyrelsens verksamhetsberättelse och ekonomiska berättelse för det 
gångna verksamhetsåret 
Det gångna årets verksamhetsberättelse föredrogs av Ingemar och den ekonomiska 
berättelsen av Marie. 



Beslut: Stämman beslutade att lägga verksamhetsberättelsen och den ekonomiska 
berättelsen till handlingarna. (bilaga 2 och 3) 
 

9) Revisorernas berättelse 
Föreningens revisor Bo Beijergård föredrog revisorernas berättelse. (bilaga 4) 
Beslut: Stämman beslutade att lägga revisorernas berättelse till handlingarna. 
 

10) Fråga om fastställande av balansräkning samt disposition av årets resultat 
Beslut: Stämman beslutade att fastställa balansräkningen och att föra över resultatet i ny 
räkning. 
 

11) Ansvarsfrihet för distriktsstyrelsens ledamöter 
Beslut: Stämman beslutade att ge styrelsen ansvarsfrihet för det gångna året, 2023. 
 

12) Beslut om 
a) Mandattid för distriktsstyrelsens ledamöter och ev. ersättare 

Beslut: Stämman beslutade att mandattiden för ordinarie ledamöter är 2 år, och att 
ledamöterna väljs växelvis. Vidare beslutades att ordförandes mandattid ska vara ett 
år, vilket även gäller för föreningens ersättare. 

b) Antal ledamöter och ev. ersättare i distriktsstyrelsen 
Beslut: Stämman beslutade att styrelsen ska bestå av 5 ordinarie ledamöter 
(inklusive ordförande) samt 2 ersättare. 

c) ev. representation av medlemsorganisationerna i distriktsstyrelsen 
I dagsläget fanns inga förslag på representation från de tillfrågade 
medlemsorganisationerna. 

d) ev. ersättning till distriktsstyrelsen m.fl. 
Beslut: Stämman beslutade enligt följande; 
Samtliga ledamöter erhåller ett mötesarvode om 250:-/styrelsemöte. 
Styrelseledamöterna erhåller också en ersättning om 1000:- vid deltagande på 
konferens (max en per år och deltagare) samt en milersättning om 25:-/mil. 
Distriktets ordförande erhåller dessutom ett ordförandearvode om 2000:-/år. 

 
13) Val av ordförande i distriktet 

Beslut: Stämman beslutade att välja Ingemar Sandehult för en period om ett år (omval). 
 

14) Beslut om       
  a) Val av övriga ledamöter och ev. ersättare i distriktets styrelse 
 Beslut: Till ordinarie ledamöter för en period om två år valdes Lena Zettersten      
 (omval) och Björn Hådell (nyval). 
 
 Till ordinarie ledamot för en period om ett år (fyllnadsmandat för Linda  
 Anderton som tidigare var vald till stämman 2025) valdes Ingemar Hammar (nyval). 
 Marie Sandehult är vald t o m stämman 2025. 
 
 Till ersättare för en period om ett år valdes Ingrid Tunong (omval) och Harry  
 Tunong (nyval). 
 



  b) Anmälan av ev. ledamöter från medlemsorganisationer 
 Frågan utgick. 
 

15) Val av revisorer jämte ersättare 
Beslut: Till revisor för en period om två år valdes Kenneth Nilshem. 
Bo Beijergård är sedan tidigare vald till stämman 2025. 
 
Till revisorsersättare för en period om ett år valdes Esbjörn Jonsson och Karin Runfalk. 
 

16) Redovisning av distriktets verksamhetsplan och budget för innevarande år samt 
diskussion om riktlinjer för kommande års verksamhet 
Ingemar och Marie redovisade planerad verksamhet och tillhörande budget. 
Beslut: Stämman beslutade att godkänna föreslagen verksamhetsplan och lagd budget 
(med ett underskott på 214 514:-). Bilaga 5 och 6. 
 

17) Fråga om avgift för nästkommande år 
Beslut: Stämman beslutade enligt föreningens kassör Lena Zetterstens förslag, om en 
oförändrad medlemsavgift om 500:- även för nästkommande år. 
 

18) Ärenden som av distriktsstyrelsen hänskjutits till stämman 
a) Distriktets stadgar/ utgår 

 
19) Ärenden som riksförbundet delgett distriktet senast de 18 mars för behandling på 

distriktsstämman 
Inga frågor att behandla på stämman. Efter stämman kommer en information med ett 
axplock av allt som är aktuellt på förbundsnivå. 
 

20) Motioner från medlemmar och medlemsorganisationer som inkommit skriftligen till 
distriktsstyrelsen senast den 1 mars 
En motions fanns att behandla, kring Årets Bygdegård på nationell nivå (bilaga 7). 
Beslut: Stämman beslutade att anta motionen som sin egen och skicka motionen till 
förbundets stämma den 1-2 juni. 
 

21) Val av valberedning  
Beslut: Stämman beslutade att välja Kerstins Lindskog. Styrelsen fick i uppdrag, att med 
hjälp av distriktets föreningar, utse ytterligare personer till valberedningen. 
 

22) Årets Bygdegård 
Frågan utgick då inga nomineringar har inkommit i år. 
 

23) Vid stämman väckta frågor 
- Ombud till förbundets stämma 1-2 juni 

Beslut: Stämman beslutade att utse följande ombud till stämman;  

• Ingemar Sandehult,  

• Harry Tunong,  

• Ingrid Tunong och  

• Kerstin Lindskog.  



• Stämman beslöt även att anmäla Kent Simsson som gäst på stämman. 
 

- Tidernas Eldsjäl  

Marie berättade om bakgrunden till utmärkelsen och påtalade vikten av att vi uppskattar 
våra eldsjälar. Till distriktet har åtta nomineringar inkommit. Styrelsen har beslutat att 
utmärkelserna ska delas ut enligt planen, det vill säga på ett styrelsemöte i den 
nominerande föreningen.  

- Två silvernålar.  

Barkhyttans Byalag har nominerat två ledamöter till att få förbundets Silvernål. 
Distriktsstyrelsen har beslutat enligt Byalagets önskan. De två personer som ska tilldelas 
Silvernålen hade tyvärr inte möjlighet att delta på stämman, och de kommer därför att få 
utmärkelsen hemskickat till sig. De två personer som till delas Silvernålen är Margareta 
Kling och Diana Blomgren. 

24) Stämmans avslutande 
Distriktets omvalda ordförande, Ingemar Sandehult, tackade för ett positivt möte som 
inleddes med en fantastisk show av två av de ungdomar som deltar i det 
Ungdomsprojekt som distriktet försöker starta upp. Därefter förklarades mötet för 
avslutat. 
 
Efter att mötet avslutades föredrogs information om distriktets ungdomssatsning, 
beredskapsutbildning samt information från förbundet. Samtliga avgående och omvalda 
ledamöter fick en bukett tulpaner som ett symboliskt tack för sina insatser under det 
gångna året, 
 
 

Vid pennan:     Mötets ordförande: 

 

 

Marie Sandehult   Ingemar Sandehult 

 

 

Justerare:     Justerare: 

 

 

Ingrid Tunong    Hans Nyberg 

Marie Sandehult (25 apr. 2024 17:23 GMT+2)
Marie Sandehult

Ingemar Sandehult (26 apr. 2024 07:14 GMT+2)

Hasse Nyberg (26 apr. 2024 07:26 GMT+2)Ingrid Tunong (26 apr. 2024 14:40 GMT+2)
Ingrid Tunong
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